
Interpelácia č. 131/2016   
 
10. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 12.12.2016  
 
Ing. Gore: 
Čo plánuje vedenie mesta s mestskou budovou, v ktorej sídli okresný úrad? Myslím tým, aké 
využitie a či plánuje zdroje na rekonštrukciu v tejto budove.  
 
PhDr. Čižmár: 
V krátkosti odpoviem, pán poslanec, toto bude zrejme predmetom rokovaní v roku 2017, 
keďže momentálne na základe informácii od prednostu okresného úradu sa riešia záležitosti 
v súvislosti s projektom, resp. záležitosťou ESO. To znamená aj s ich pôsobením, ďalším 
pôsobením tu v tomto priestore, to znamená v meste Trebišov. Tých návrhov, ktoré už boli 
prednesené z ich strany aj za účasti priamych nadriadených bolo niekoľko. Mnohé z nich však 
ostali nedoriešené a z informácií, ktoré máme od príslušných zamestnancov je to zrejme 
otázka najbližšieho obdobia. Takže ako odpoveď na vašu otázku vám poviem, že vás budeme 
informovať, aký postup zvolí okresný úrad, resp. štátna správa a čo sa týka samotnej budovy, 
aj na základe toho sa budeme musieť zariadiť a potom zrejme predložiť vám ako poslancom 
návrh na riešenie budúcnosti tejto budovy.  
 
Ing. Gore: 
Znamená to, že mesto je z hry s touto budovou, čo sa týka využitia štátnou správou? 
 
PhDr. Čižmár: 
Nie, práve preto vám to hovorím, že tých návrhov za posledné obdobie už bolo viacero aj 
takých, ktoré sme sa dozvedeli priamo aj sprostredkovane a momentálne nie je jasné akým 
spôsobom alebo aké konkrétne riešenia a budúcnosť čaká okresný úrad aspoň nám 
z dostupných informácii, ktoré máme.  
 
Ing. Gore: 
Pýtam sa to aj preto, lebo zaznamenal som interpeláciu v NR SR, kde ministerstvo odpovedá, 
že bolo rozhodnuté o tom, že štátna správa bude fungovať a bude vykonávať svoju činnosť 
v budove bývalého Agrostavu, resp. tam, kde teraz sídli kataster, tak preto sa pýtam, aký je 
momentálny stav informovanosti a stav toho, či mesto ešte má snahu zvrátiť tento stav alebo 
je to definitívny stav. Ak je to definitívny stav, tak preto sa pýtam, čo sa plánuje lebo to je 
vážny zásah jednak z hľadiska toho, že nebude využitý, jednak z hľadiska toho, že  nie je 
príliš v dobrom stavebno-technickom stave a vyžaduje rekonštrukciu, teda aj peniaze. Žiadam 
preto, aby sa tomu venovala veľká pozornosť a aby prišlo mesto pred poslancov s nejakými 
konkrétnymi návrhmi ako ďalej v tejto oblasti.  
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
Dňa: 12.12.2016 
 


